
 
1 Fællesbestyrelsen Hellevad Børneunivers 

Tirsdag d. 21. januar 2025 kl. 17:00 
17:0021:00 

Forældrerepræsentanter: 
Formand: Vivi Underbjerg-Bossen (skole), næstformand: Andreas Carstensen (skole), Inger M. L. Karlsen(skole), Marie 
Mamsen Jensen (skole), Anna Iversen (daginst.), Mette Steinbeck (daginst.), Lene Clausen (daginst.) 
Medarbejderrepræsentanter:  
Jacob D. Palsing (skole) Randi f. Sørensen (daginst.) 
Ledelse:  
Fællesleder: Steen Chr. Knutzen, souschef: Lene Christensen 
 
 
 

Afbud: Inger M. L. Karlsen, Marie Mamsen Jensen 
 

Emne: Referat: 
1. Godkendelse af dagsorden og 

referat fra sidst 
Godkendt 

2. Orientering: 
 
Formand 
 

3. Elevrådet: 
Ledelsen (SCK, LC) 
Medarbejdere (JP, RS) 
Øvrige 

 

Formand:  
- Orientering kommer under dagsorden 

Ledelsen: 
- Rutschebanen er stadig med i planlægningen, men på grund af vejr forhold må 

det lige vente med at få den stabiliseret 
- Køkkenet i A bygning er ved at blive renoveret 

- Dagtilbudschefen har fået nyt job, og stopper d. 31. januar.  

- Vi får lagt nye gulve på mellemtrinnet og trappen på mellemtrinnet. De gamle 

reposer vil blive fjernet.  

- Budget: Forventet årsresultat er lige kommet, så kunne derfor ikke nå at komme 

med på mødet. Men der er et overskud som bliver overført fra sidste år. 

- Steen informerer om Projekt læseglæde 

- Skoleudviklingssamtale bliver afholdt tirsdag d. 28. januar, hvor Vivi, Steen og 

Lene deltager 

- Vi har fælles personalemøde d. 29. januar,  hvor vi arbejder videre med fælles 

værdier  

Lene: 
- 6 medarbejder tager til fyraftensarrangement d. 22. januar i byrådssalen, hvor 

emnet er sprog og sprogligt læringsmiljø 
- Der har været afholdt lønforhandling med BUPL 
- Der er store lusedag d. 31. januar 

 
Medarbejdere: 
Jacob: 

- Fælleselevrådsmøde – to repræsentanter afsted i morgen. 
- Skolen er blevet meldt til projekt salta, som omhandler sundhed og trivsel. 
- Fællesarrangement – elevrådsrepræsentanter skal ind og snakke med 

borgmesteren 
- Der er afholdt møde med elevråds repræsentanter, hvor de kom med en masse 

ønsker 
- Der afholdes snart skak turnering 

Randi: 
- Futterne har gæste børn i denne uge 
- SFO afholder snart MGP 
- Nøfler har delt sig i grønne og gule nøfler, for at børnene får et tilhørsforhold 

 
Øvrige: 

- Spørgsmål i forhold til om børn må stå på rulleskøjter i SFOen uden hjelm. Det 
må de ikke. Lene følger op på det. 

- Pantning går rigtig godt, og er en succeshistorie 
 

4. Udlån/leje af lokaler - Lån af lokaler kan ske hvis det har relation til universets arbejde eller 
idrætsforeningens. Udlejes ikke til private fester. 
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 5. Videoovervågning  

- Der har været hærværk omkring d. 21. og 22. december, hvor de har forsøgt at 
brænde bålhytten ned. Det er blevet politianmeldt, og videooptagelse er 
afleveret til politiet. Der kommer nu også videoovervågning op som peger hen 
med vores containere, da vi oplever at de bliver hurtig fyldt op. SSP er kontaktet 
igen. 

6. Energijæger rapport 
 
Bilag vedhæftet 

- Energijægerne har været forbi, og har peget på nogle ting, hvor vi kan reducere 
energiforbrug 

- Der er en pulje på ca. 500.000 kr, som vil blive fordelt på tre steder, hvor af  vi 
er den ene. Vi håber at få en god del af puljen, så vi kan forberede nogle af de 
ting som energijægernes rapport peger ind i. F.eks. ny belysning 

7. Indeklimaundersøgelse 
 
Bilag vedhæftet 

- Der blevet givet 30.000 kr til universets, til udbedring af akustik i tre 
klasseværelse. Der bliver i denne rapport også peget ind i belysning 

8. Småbørnsgruppen 
 

Bilag vedhæftet 

- Information omkring status på småbørnsgruppen. 

9. Parkeringsplads – tilskud på 
kr. 300000,- på budget 2025 

- Der afholdes procesmøde indenfor nærmeste fremtid 

10. Puljemidler til små skoler 
 
Bilag vedhæftet 

- Regering vil gerne støtte skoler med elever under 150. universet for i den 
forbindelse overført puljemidler 193.000 kr. Pengene er ikke øremærket endnu. 

11. Revision af principper 
 

Bilag vedhæftet 

- Tages op på næste møde 

12. Forældretilfredshedsundersø
gelse dagtilbud 

 
Bilag vedhæftet 

- Lene fremlægger forældretilfredshedsundersøgelsen, hvor smørhullet ligger 
rigtig godt. Der er dog kun 30 som har svaret, hvilket ikke giver et godt nok 
indblik i forældrenes tilfredshed generelt. Vi vil forsøge at få flere til at svare 
næste gang, f.eks. via forældremøde. 
 

13. Lovændringer 
 
Bilag vedhæftet 

- Steen informerer omkring lovændringer i forhold til undervisningen, og hvilke 
ændringer det kan have for vores univers. Indenfor de næste tre måneder bliver 
der lavet en undevisningsplan, som bliver taget op i bestyrelsen. 

 
 

14. Valg til bestyrelsen – 
dagtilbud 

- Valg til bestyrelsen i dagtilbud. Lene Clausen er på valg, og ønsker at stille op 
igen. Der er valg i april. Proceduren bliver taget op til næste møde. 

15. Møder næste halvår og 
dialogmøder 

- Der er dialogmøder vedr. skole i 2025 10.04. og 04.09 kl. 19:00-21:00.  

16. Økonomi - Vi står rigtig godt økonomisk for et lille sted. 

17. Personale (Orientering) - Denice er sygemeldt, og Sille overtager hendes timer i skolen og SFO indtil hun 
vender tilbage. 

- Nicklas er stadig på barsel. 

18. Dato for næste møde og 
emner til næste møde 

 

Datoer for næste møde: 
d. 25. februar kl. 19 
d. 26. marts kl. 17 
d. 23. april kl. 19 
d. 21. maj k. 17 
d. 17. juni kl. 19 
d. 18. august kl. 17 
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 19. Eventuelt 

 
- Præsten har spurgt ind til om kirken kan benytte skolen til deres ungdomskor. Vi 

melder tilbage at det er de velkommen til 
- Vivi opfordrer til at vi holder forældrearrangementet med oplæg inden 

sommerferien, hvor hun skal fremlægge sin årsberetning. Vi tager det op til 
næste møde. 

- Mette opfordrer til at vi abonnerer på børneavisen. Vi tager det med til 
elevrådet. 

 
Vivi Underbjerg-Bossen/Steen Chr. Knutzen 
 
 


